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      Z A P I S  N I K 

 

9. sjednice GRADSKOG VIJEĆA GRADA PAGA   odrţane  20. prosinca  2018. godine u 

Vijećnici Grada Paga s poĉetkom u 14,00 sati . 

 

 PRISUTNI:  Domagoj Viĉević, Franĉi  Bukša,  Borko Oguić , Branimir Paro Vidolin, 

                     Toni Herenda , Draţen Crljenko, Ana Kuković  Borgelott, Jasna Magaš,   

                     Dario Grašo i Edo Komadina. 

ODSUTNI:   Igor Karavanić, Veljko Pernar i Ţeljko Marţić 

OSTALI:      gradonaĉelnik  Ante Fabijanić, zamjenik gradonaĉelnika Davor Fabijanić,  

                     proĉelnica Ureda Grada Sanja Bukša Kustić, proĉelnica Upravnog odjela za  

                     komunalni sustav i prostorno  planiranje Ana Šupraha,  proĉelnik Upravnog   

                     odjela za proraĉun i financije Diogen Šuljić, direktor Komunalnog društva  Pag  

                     d.o.o. Ante Ĉemeljić, novinar Radio Paga Marin Milić 

 

      Predsjednik Vijeća je  konstatirao da  je sjednici nazoĉno 9 vijećnika i da se mogu 

donositi pravovaljane  odluke. 

 

- verifikacija zapisnika 8. sjednice Gradskog vijeća 

 

           Predsjednik Vijeća dao je zapisnike  8.  sjednice Gradskog vijeća na verifikaciju. 

          Obzirom da  nitko nije imao primjedbu na zapisnik  nakon prebrojavanja glasova 

predsjednik je konstatirao da je sa 9 glasova „za“  (jednoglasno) usvojen zapisnik 8. sjednice 

Gradskog vijeća Grada Paga odrţane  15. studenog 2018.godine 

 

Usvajanje dnevnog reda 

 

           Predsjednik Vijeća proĉitao je predloţeni dnevni red  s dopunama (programi uz 

Izmjenu i dopunu Proraĉuna za 2018.godinu , programi uz Proraĉun za 2019.godinu i Odluka 

o davanju suglasnosti  za provedbu postupka javne nabave za pruţanje usluge energetske 

uštede u javnoj rasvjeti Grada Paga) te nakon prebrojavanja glasova konstatirao   da su 

vijećnici sa 9 glasova „za“ ( jednoglasno) usvojili slijedeći  

 

      D n e v n i   r e d 

 

1. Izvješće  Komunalnog društva  Pag d.o.o. o  realizaciji  ulaganja unutar mjere 7  

    „Temeljne  usluge i obnova sela u  ruralnim podruĉjima“, 

Prijedlozi:  
2.    III Izmjene i dopune PRORAĈUNA GRADA PAGA za 2018.godinu , 

2.1. III  izmjene Programa gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture za  

       2018.godinu 

2.2. Program  odrţavanja komunalne infrastrukture na podruĉju grada Paga za 2018.g 

2.3.Program javnih potreba u sportu za 2018.godinu, 

2.4. Program javnih potreba u kulturi za 2018.godinu 

2.5. Program javnih potreba u podruĉju odgoja i obrazovanja za 2018.godinu 

2.6. Program  javnih potreba i programa ostalih društvenih djelatnosti i razvoja  

     civilnog društva za 2018.godinu, 
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3.     ODLUKE  o utrošku sredstava boravišne pristojbe za  2018 godinu 

4.     PRORAĈUNA GRADA PAGA za 2019.godinu i projekcije za  2020. i 2021.godinu 

4.1.  ODLUKE o izvršavanju Proraĉuna Grada Paga za  2019.godinu, 

4.2.  Programa gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture za 2019.godinu 

4.3. Programa odrţavanja komunalne infrastrukture na podruĉju grada Paga za 2019.g 

4.4. Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi za 2019.godinu, 

5.    ODLUKE o zabrani izvoĊenja graĊevinskih radova tijekom turistiĉke sezone. 

6.    ODLUKE  o davanju suglasnosti  za provedbu postupka javne nabave za pruţanje usluge  

      energetske uštede u javnoj rasvjeti Grada Paga 

 

 

 
AD - 1.IZVJEŠĆE  KOMUNALNOG DRUŠTVA  PAG D.O.O REALIZACIJI  ULAGANJA  

            UNUTAR MJERE 7 „TEMELJNE  USLUGE I OBNOVA SELA U  RURALNIM            

            PODRUĈJIMA“ 

 

            Domagoj Viĉević – Molim direktora Komunalnog društva  Pag d.o.o. Antu Ĉemeljića 

da nam obrazloţi zašto nije došlo do ostvarenja  sredstava po mjeri 7 „Temeljne  usluge i 

obnova sela u  ruralnim   podruĉjima“? 

            Ante Ĉemeljić –  Na prošloj sjednici Gradskog vijeća odrţanoj 15. studenog 2018. 

godine donesena je Odluka temeljem koje  je Komunalno društvo Pag d.o.o. apliciralo na 

mjeru 7. „Temeljne  usluge i obnova sela u  ruralnim   podruĉjima“ kojim bi se osigurala 

sredstva za  projekt koji bi se znatno olakšao rad Komunalnog društva. Obzirom da sam par 

dana prije toga imenovan za ĉlana Uprave Komunalnog društva odluĉio sam da taj projekt 

dovrše ĉlanovi uprave koji su do tada  radili na tom projektu. Nakon nekoliko dana, 

nesluţbeno od ĉlanice uprave, sam dobio obavijest da projekt nije prošao, a koja u svom 

oĉitovanju navodi:“ danas sam u jutarnjim satima obaviještena od strana konzultanta da 

Komunalno društvo Pag d.o.o. nije prošlo kontrolu Natjeĉaja budući da nismo poslali ispravni 

dokument poštom“. Nakon ovoga uslijedio je naš prigovor i traţili da se on uvaţi obzirom da 

smo odmah  poslali ispravljenu dokumentaciju. Na taj prigovor još nismo dobili odgovor tj. 

odluku niti da je  odbijeno niti da je prihvaćeno. Slijedom te obavijesti  konzultanata od 28. 

studenog  obratio sam se Hrvatskim vodama sa zahtjevom da u njihov plan za 2019. godinu  

uĊe taj isti projekt. Ukoliko od strane Agencije bude uvaţen naš prigovor i  proĊe nam ta 

mjera 7 onda ćemo   prema Hrvatskim vodama preformulirat taj naš zahtjev i zatraţiti da ta 

sredstva budu usmjerena prema neĉem drugom. 

         Davor Fabijanić – Zbog toga  da budemo u roku    prijave na tu mjeru hitno smo sazvali 

sjednicu Gradskog vijeća. Dakle mi smo napravili sve da se uspije na taj natjeĉaj. Što se 

dogodilo i ĉija je to odgovornost? 

        Ante Ĉemeljić – Ĉinjenica je to da je bivša ĉlanica uprave  Komunalnog društva Pag 

poslala krivu dokumentaciju.  Neću upirat na nikog  ali se zna tko je na tome radio. 

        Domagoj  Viĉević- Da li će Komunalno  društvo zbog toga imati kakve troškove? 

        Ante Ĉemeljić – u ovo je bila ukljuĉena konzultantska kuća. Konzultantska kuća  je 

ispostavila jedan raĉun na iznos od 37.500,00 kuna, a  drugi slijedi. Smatram da za ovakve 

aplikacije treba  angaţirati  konzultantsku kuću. Da  je  Komunalno društvo uspjelo ostvariti  

ta sredstva onda nas ti konzultanti ne bi koštali 90.000,00 kuna već samo 15.000,00 kuna jer 

bi ti troškovi konzultanata  bili pokriveni  iz sredstava tih  mjera.  
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        Davor Fabijanić – kada se to dogodilo da nismo uspjeli da  li je Komunalno društvo na to 

reagiralo? 

       Ante Ĉemeljić -  Ti papiri su poslani 16. studenog ujutro, odmah nakon sjednice Vijeća,  

što je bio zadnji dan za  apliciranje  ali je poslana prekasno tj više nije bilo vremena da ju se 

ispravi nakon pregleda Agencije. Mi jesmo nakon toga poslali ispravljenu dokumentaciju ali 

je ona izvan roka i ne znam da li će nam to biti uvaţeno.  

        Domagoj Viĉević -  Htio sam da se ovo uvrsti u dnevni red jer je bilo bitno da  Vijeće 

dobije informaciju o tome što se dogodilo. 

 

 

 Došao vijećnik Toni Herenda te je sjednici nazoĉno 10 vijećnika. 

 

 

 

AD -2.    III IZMJENE I DOPUNE PRORAĈUNA GRADA PAGA ZA 2018.GODINU  

        2.1. III  izmjene Programa gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture za 2018.g 

        2.2. Program  odrţavanja komunalne infrastrukture na podruĉju grada Paga za 2018.g 

        2.3.Program javnih potreba u sportu za 2018.godinu, 

        2.4. Program javnih potreba u kulturi za 2018.godinu 

        2.5. Program javnih potreba u podruĉju odgoja i obrazovanja za 2018.godinu 

        2.6. Program  javnih potreba i programa ostalih društvenih djelatnosti i razvoja  

              civilnog društva za 2018.godinu, 

 
                Diogen Šuljić -  Proraĉun Grada Paga za  2018.godinu te projekcije za 2019. i 2020. godinu 

sastoje se od planiranih prihoda i primitaka, rashoda i izdataka te prenesenih sredstava Grada Paga  

proraĉunskih  korisnika Djeĉjeg vrtića „paški mališani“ Pag, Centra za kulturu i informacije Pag i 

Gradske knjiţnice Pag, rasporeĊenih po ekonomskoj, programskoj, funkcionalnoj , organizacijskoj i 

lokacijskoj klasifikaciji te izvorima  financiranja. 

Prvom izmjenom  i dopunom Proraĉun za 2018. godinu uravnoteţio se na iznos od 43.590.000,00 

kuna, dok se projekcija za 2019.godinu uravnoteţila na iznos od 44.750.000,00 kuna i za 2020.godinu 

na iznos od 45.100.000,00 kuna. 

Drugom  izmjenom  i dopunom Proraĉun za 2018. godinu se umanjuje i uravnoteţuje na iznos od 

38.220.000,00 kuna, dok  projekcija za 2019. i 2020.godinu ostaju nepromijenjene. 

Ovom  izmjenom  i dopunom Proraĉun za 2018. godinu se umanjuje  za 7.020.000,00 te se 

uravnoteţuje na iznos od 31.200.000,00 kuna, dok projekcija za 2019. i 2020.godinu ostaju 

nepromijenjene. 

         Slijedom ovih izmjena napravljene su i izmjene u  Programima. 

         Branimir Paro Vidolin – Što se tiĉe naknade za korištenje javnih površina planirano je –

2,8 a naplaćeno 1,7 milijun kuna. Da li se ostatak planira naplatiti ? 

          Diogen Šuljić – Planira se naplatiti  dokraja godine, ali toĉno ne znamo u kojem  

iznosu. 

          Ana Šupraha – poslane su ovrhe  za ta nenaplaćena sredstva. 

          Dario Grašo – Koliki je stvarni manjak Proraĉuna i da li smo stvarno smanjili taj 

manjak? 

          Diogen Šuljić – Manjak će se Odlukom Vijeća  rasporediti  kroz više godina, a u 

2019.godini se on planira smanjit za cca 1 milijun kuna. 
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        Obzirom da se više nitko nije javio za rijeĉ predsjednik Vijeća dao je predloţeni akt na 

glasanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s  10 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

        -  III  IZMJENU I DOPUNU PRORAČUNA GRADA PAGA ZA 2018.GODINU I  

           PROJEKCIJE  ZA  2019. I 2020.GODINU   

        -  III  izmjene Programa gradnje objekata i ureĎaja komunalne infrastrukture za  

          2018.godinu 

      -  Program  odrţavanja komunalne infrastrukture na području Grada Paga za 2018.g 

      -  Program javnih potreba u sportu za 2018.godinu, 

      -  Program javnih potreba u kulturi za 2018.godinu 

      -  Program javnih potreba u području odgoja i obrazovanja za 2018.godinu 

      -  Program  javnih potreba i programa ostalih društvenih djelatnosti i razvoja  

          civilnog društva za 2018.godinu 
 

 

AD - 3.   ODLUKE  O UTROŠKU SREDSTAVA BORAVIŠNE PRISTOJBE ZA  2018. GODINU 

 

                Diogen Šuljić - Zakonom o boravišnoj pristojbi odreĊeno je da je 30 % od ostvarenih 

sredstava od boravišne pristojbe turistiĉka zajednica  u obvezi doznaĉiti općini ili gradu na 

podruĉju na kojem je osnovana i koja se koriste za  poboljšanju uvjeta boravka turista ,a 

temeljem zajedniĉkog programa općine ili grada i turistiĉke zajednice. Isto tako Zakonom o 

turistiĉkim zajednicama i promicanju hrvatskog turizma odreĊeno je da grad ili općina i 

turistiĉka zajednica dogovaraju zajedniĉko korištenje sredstava boravišne pristojbe koja se 

doznaĉuju općini ili gradu za poboljšanje uvjeta boravka turista. 

Slijedom navedenog, a temeljem predviĊenih sredstava u Proraĉunu Grada Paga,  predlaţe se 

Odluka o utrošku sredstava boravišne pristojbe za 2018. godinu koja je temelj za donošenje 

zajedniĉkog programa utroška sredstava sa Turistiĉkom zajednicom Grada Paga. 

            Dario Grašo – Iz godine u godinu se ponavlja da programe donosimo na kraju godine. 

Sa tom praksom treba prestati i to donijeti poĉetkom godine. 
 

          Obzirom da se više  nitko nije javio za rijeĉ predsjednik Vijeća dao je predloţeni akt na 

glasanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 10 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

                                                        ODLUKU 

        O UTROŠKU SREDSTAVA BORAVIŠNE PRISTOJBE ZA  2018.  GODINU 

 

 

 

AD - 4.     PRORAĈUN GRADA PAGA ZA 2019.GODINU I PROJEKCIJE ZA  2020. I2021.GOD 

        4.1.  ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAĈUNA GRADA PAGA ZA  2019.GODINU 

        4.2.  Programa gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture za 2019.godinu 

        4.3. Programa odrţavanja komunalne infrastrukture na podruĉju grada Paga za 2019.g 

        4.4. Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi za 2019.godinu 

 

             Diogen Šuljić – Proraĉun Grada Paga za  2019.godinu te projekcije za 2020. i 2021. 

godinu sastoje se od planiranih prihoda i primitaka, rashoda i izdataka te prenesenih sredstava 

Grada Paga  proraĉunskih  korisnika Djeĉjeg vrtića „Paški mališani“ Pag, Centra za kulturu i 

informacije Pag i Gradske knjiţnice Pag, rasporeĊenih po ekonomskoj, programskoj, 

funkcionalnoj , organizacijskoj i lokacijskoj klasifikaciji te izvorima  financiranja. 
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          Ukupni Proraĉun za 2019.godinu planiran je u iznosu od  48.800.000,00 kuna. Za 

2020.godinu projekcija Proraĉuna iznosi 40.500.000,00 kuna dok projekcija za 2021.godinu 

iznosi 61.000.000,00 kuna.  

          Dolazi do  drugaĉijeg prikazivanja manjka prihoda. Naime otplate po sudskim 

presudama po naputku Ministarstva financija  se sada drugaĉije prikazuju  i to na naĉin da se 

prikaţe kompletan dug koji će biti manjak proraĉuna i onda  otplate tih dugova prikazivati kao 

smanjenje duga, što je i uĉinjeno u ovom prijedlogu Proraĉuna. On se tako moţe prikazivati 

najviše  tri godine nakon ĉega će biti potrebno donijeti novu odluku o pokriću tog dugovanja. 

           Temeljem  sredstava  u Proraĉunu  planirana su sredstva i u programima. 

           Borko Oguić –  Da li je u Proraĉunu prikazano  i kreditno zaduţenje? 

           Dogen Šuljić – Planirano  je po godinama kako se kredit i plaća. 

           Branimir Paro Vidolin – Zašto u Proraĉunu nisu planirana sredstva u iznosu od 

250.000,00 kuna za otvaranje još jede uĉionice u Djeĉjem vrtiću Paški mališani“? 

           Ante Fabijanić- to se nije moglo planirati iz razloga što Grad  plaća kredit za izgradnju 

djeĉjeg vrtića. Trenutno se  ureĊuje okoliš. Grad će u slijedećoj godini za to  izdvojiti 4,5 

milijuna kuna. To su velika sredstva i Grad nije mogao još preuzeti još i tu obvezu na  sebe. 

Pored toga  kao novi korisnik tih usluga biti će Općina Povljana te i ona mora preuzeti dio 

financijskih obveza. Djeĉji vrtić se mora poĉeti ponašati  trgovaĉki, a ne sve oĉekivati od 

Grada. 

           Toni Herenda – Na što se odnosi tih 250.000,00 kuna? 

           Ante Fabijanić – Time bi se financirale plaće  djelatnika kada bi se otvorila još jedna 

uĉionica odnosno  skupina. 

           Davor Fabijanić – Koliko ukupno košta vrtić ? 

           Diogen Šuljić – 18,7 milijuna kuna za izgradnju vrtića. Na to su još kamate u iznosu od 

3,5 milijuna kuna. Pored toga  sada se  investira u ureĊenje igrališta te  za sudske sporove. 

           Ante Fabijanić- Sve to skupa će iznosit cca 30 milijuna kuna. 

           Toni Herenda-  Da li je Upravno vijeće Djeĉjeg vrtića raspravilo o  tih 250.000,00 

kuna za dodatnu uĉionicu? 

           Domagoj Viĉević – Jesmo, no  ţelje su jedno a mogućnosti drugo. To sada trenutno 

nije moguće. 

           Franĉi Bukša –  Vidim da su u Proraĉunu za  2019.godinu ponovno osigurana sredstva 

za Centra za kulturu i informacije,a ovo Vijeće je donijelo odluku o prestanku njegovog rada? 

           Ante Fabijanić – Postupak likvidacije je u tijeku i dok se ne  to ne dogodi moraju se 

osigurati sredstva. Oĉekujemo da će se likvidirati za najviše dva mjeseca. 

          Ana  Kuković Borgelott – pohvalila bih što su  se u Proraĉunu osigurala sredstva  za  

izradu projektne dokumentacije kako bi se omogućio da djeca  idu u školu u jednu smjenu te 

za produţeni boravak djece u školi. 

           Franĉi Bukša-  Gdje se planira ureĊenje  zelene trţnice? 

          Ante Fabijanić – UreĊenje nove trţnice se planira na platou ispred kuće Viktorije Radan 

         Dario Grašo -  Zadovoljan sam sa prijedlogom Proraĉuna. Posebno mi je drago da su 

uvršteni programi na kojima sam radio kao što su : ureĊenje starog grada,  postavljanje 

dizalice za ĉamce i dr. Ukazao bi na problem da se natjeĉaji za prijavljivanje  programa 

raspisuju kasno pa se dogaĊa da se isplate za pojedine aktivnosti poĉnu vršiti tek u travnju, a 

udruge rade i prije travnja i to im oteţava rad. Moja sugestija je da se ti natjeĉaji raspišu 

ranije. Nedopustivo je da mi kao vijećnici prijedlog  proraĉuna vidimo tek  polovicom  
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prosinca i ne moţemo dati  prijedloge i sugestije na predloţeno. Stoga napominjem da bi 

prilikom izrade Proraĉuna trebalo poštivati zakonsku proceduru  izrade Proraĉuna (javna 

rasprava i sl.) te izraditi sve programe  koji se donose  uz Proraĉun na naĉin da u njima  budu 

iskazane planirane aktivnosti sa potrebnim financijskim sredstvima. 

               Domagoj Viĉević – Slaţem se sa prijedlogom vijećnika Daria Graše. 

 

             Obzirom da se više  nitko nije javio za rijeĉ predsjednik Vijeća dao je predloţeni akt 

na glasanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 10 glasova „za“ 

(jednoglasno) donijeli 

 

- PRORAČUN GRADA PAGA ZA 2018.GODINU I PROJEKCIJE  

                     ZA  2019. I 2020.GODINU   

- ODLUKU o izvršavanju proračuna grada paga za  2019.godinu 

-  PROGRAM gradnje objekata i ureĎaja komunalne infrastrukture za 

2019.godinu 

- PROGRAM odrţavanja komunalne infrastrukture na  

području grada paga za 2019.g 

- PROGRAM javnih potreba u socijalnoj skrbi za 2019.godinu 

 

 

 

AD - 5.   ODLUKE O ZABRANI IZVOĐENJA GRAĐEVINSKIH RADOVA TIJEKOM  

              TURISTIĈKE SEZONE 

 

             Ana Šupraha  - Odluka o privremenoj zabrani izvoĊenja graĊevinskih radova tijekom 

turistiĉke sezone na podruĉju Grada Paga temelji se na odredbi ĉlanka 132. Zakona o gradnji, 

koji propisuje da predstavniĉko tijelo jedinice lokalne samouprave po prethodno pribavljenom 

mišljenju turistiĉke zajednice grada moţe odlukom za odreĊene vrste graĊevina, na 

odreĊenim podruĉjima, odrediti razdoblje iduće kalendarske godine i vrijeme u kojemu se ne 

mogu izvoditi zemljani radovi i radovi na izgradnji konstrukcije graĊevine. Istim ĉlankom, i 

to stavkom 2. regulirano je da se zabrana izvoĊenja graĊevinskih radova ne odnosi na 

graĊevine, odnosno radove za ĉije je graĊenje, odnosno izvoĊenje utvrĊen interes RH, da se 

isto ne odnosi ni na uklanjanje graĊevina na temelju rješenja graĊevinske inspekcije ili odluke 

drugog tijela drţavne vlasti.  

        Prijedlog Odluke smo prije stavljanja na dnevni red Gradskog vijeća dostavili Turistiĉkoj 

zajednici Grada Paga i od nje zatraţili mišljenje. Turistiĉka zajednica se oĉitovala na 

dostavljeni prijedlog Odluke te istakla da je s istim suglasna.  

          Franĉi Bukša- dogaĊa se iz godine u godinu da  se radovi vrše i tijekom turistiĉke 

sezone. Zašto? 

          Ana Šupraha –  Gradonaĉelnik moţe svojom odlukom  odobriti  i radove tijekom 

turistiĉke sezone. To se odobrava iznimno onda kada su ti zahtjevi nuţni i opravdani. 

          Toni Herenda – Problem je što graĊevinarstvo ne ulazi u turistiĉku ponudu za razliku 

od nekih drugih  aktivnosti koje isto stvaraju buku a ulaze u  turistiĉku ponudu. 

          Davor Fabijanić –  Zastupam graĊevinsku operativu. Smatram da  bi trebalo onima 

kojima je  zabranjeno raditi tijekom turistiĉke sezone to nadoknaditi. 

          Ante Fabijanić-  Ustavno pravo je pravo na rad i nikom se ne moţe zabraniti  i nema 

zakona koji kaţe da je ugostiteljstvo ispred graĊevine ali se pokušava iznaći kompromis 

obzirom da smo mi turistiĉko mjesto. 
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          Obzirom da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednik Vijeća dao je predloţeni akt na 

glasanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 10 glasova „za“  

(jednoglasno) donijeli 

                                                           ODLUKU 

              O ZABRANI IZVOĐENJA GRAĐEVINSKIH RADOVA TIJEKOM  

                                                 TURISTIČKE SEZONE 

 

 

 
 

AD -  6.    ODLUKE  O DAVANJU SUGLASNOSTI  ZA PROVEDBU POSTUPKA  

                 JAVNE NABAVE ZA PRUŢANJE USLUGE   ENERGETSKE UŠTEDE U  

                JAVNOJ RASVJETI GRADA PAGA 

 

     Ana Šupraha – Javna rasvjeta na podruĉju Grada Paga većinom je na bazi 

visokotlaĉnog natrija te ne udovoljava minimalnim kriterijima zaštite okoliša od svjetlosnog 

oneĉišćenja. Zastarjela rasvjeta predstavlja veliko opterećenje za Proraĉun te je s obzirom na 

solidno stanje instalacija javne rasvjete   moguće s prilagodbom optika suvremenih LED  

rasvjetnih tijela postići bolje osvjetljenje te smanjiti potrošnju elektriĉne energije. Dijelom 

obuhvata su sva naselja na podruĉju Grada Paga.  

U svrhu pripreme i provedbe ovog projekta utvrĊeno je Referentno stanje tretiranog 

zahvata javne rasvjete Grada Paga te je utvrĊeno da je ukupan broj postojećih rasvjetnih tijela 

koja bi trebalo modernizirati 995 komada, s tim da bi modernizacija obuhvaćala ukupno 1.015 

rasvjetnih tijela (ukljuĉujući i 20 novih rasvjetnih tijela). Valja napomenuti da nije 

obuhvaćena postojeća led rasvjeta. 

Grad Pag na ime potrošnje elektriĉne energije za javnu rasvjetu godišnje plaća 

470.000,00 kn. Sa provedbom modernizacije ostvarila bi se ušteda iz koje bi se financirala 

sama obnova, tako da provedba projekta ne bi predstavljala novo opterećenje za Proraĉun. 

Oĉekivani povrat investicije je 10 godina, na koje vrijeme bi se i sklopio ugovor sa odabranim 

ponuditeljem. 

TakoĊer valja napomenuti da trenutni troškovi odrţavanja rasvjetnih tijela 

obuhvaćenih modernizacijom (995 komada) iznose 352.885,30 kn/god sa PDV-om, dok bi 

budući troškovi odrţavanja iznosili 35.288,53 kn/god sa PDV-om, pa bi tako grad tako u 

garantnom roku od 10 godina ukupno iz odrţavanja javne rasvjete uštedio iznos od 

3.157.967,74 kn sa PDV-om. 

Okvirna vrijednost investicije je procijenjena na 2.720.000,00 kn bez PDV-a, odnosno 

3.400.250,00 kn sa PDV-om. 

 

            Obzirom da se  nitko nije javio za rijeĉ predsjednik Vijeća dao je predloţeni akt na 

glasanje te nakon prebrojavanja glasova konstatirao da su vijećnici s 10 glasova „za“  

(jednoglasno) donijeli 

 

                                                          ODLUKU 

       O DAVANJU SUGLASNOSTI  ZA PROVEDBU POSTUPKA   JAVNE NABAVE  

         ZA PRUŢANJE USLUGE   ENERGETSKE UŠTEDE U   JAVNOJ RASVJETI  

                                                   GRADA PAGA 
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- VIJEĈNIĆKA PITANJA 

-  

1. Borko Oguić –  Maloprije smo donijeli odluku kojom  odreĊenom partneru povjeravamo 

poslove  javne rasvjete.  Isto tako,   po principu javno-privatnog partnerstva, trebamo 

urediti palaĉu „Matasović“. 

      Ana Šupraha -  Treba ispitati da li je  cijela zgrada naša. 

      Ante Fabijanić – Grad je uknjiţen kao vlasnik 1/1. Pokušat ćemo to riješiti. O tome ćemo  

      se dogovoriti. 

 

2. Domagoj Viĉević – Provjerio sam i vidio da je i nakon prodaje hotela Bellevua vlasniĉka 

struktura  ostala ista.  Da li smo naplatili naknadu za onakav ruševni objekt? Već tri 

godine se bavimo ovim istim problemom. Da li neko nekog štiti ili smo nesposobni ovu 

situaciju riješiti. Apeliram na to da se taj objekt do ljeta sruši obzirom da smo i u 

proraĉunu predvidi sredstva za to. 

Ante Fabijanić – Uvjeren sam da će se to do ljeta riješiti. 

 

3. Ana Kuković Borhgelott-  sliĉan  problem je i sa zgradom u Dinjišci koja je vlasništvo 

Grada i koja iz godine u godinu sve više propada. Planira li se štonapraviti sa tom 

zgradom? 

Ante Fabijanić -  Mjesni odbor nam je dao suglasnost i kroz prvi mjesec ćemo  pripremiti 

natjeĉaj za tu zgradu. 

 

4. Franĉi Bukša- Postavio bih dva pitanja: 

1. Do kuda se došlo sa osnivanjem  Javne vatrogasne postrojbe? 

2. Što je sa izgradnjom srednje škole? 

      Ante Fabijanić -  Potrebno je bilo napraviti još neke nadopune i one se sada rade i do   

      poĉetka lipnja ona će biti osnovana. Ukoliko se dogodi da Općina Kolan istupi iz ovog  

      dogovora  mi ćemo Javnu vatrogasnu postrojbu osnovat zajedno sa Općinom Povljana. 

      Što se tiĉe srednje škole Grad je napravio sve što je bilo potrebno.  Ponovno smo lobirali  

      za to no izgleda da  Zadarska ţupanija nema sluha da nam to odobri no mi  ne odustajemo  

      i  dalje ćemo raditi na tome da se to realizira. 

 

5. Draţen Crljenko –  da li je zakupac „Latino“ platio najam za poslovni prostor  koji je 

dobio u najam na Lokunji? 

Ante Fabijanić – Oĉekujemo uplatu svaki dan. 

       Draţen Crljenko – Moli da me se telefonski obavijesti o tome. 

 

6. Toni Herenda – Zašto je ta stepenica ispred kuće  gospodina Faĉinija  koja je tamo bila 

dugi niz godina sada postala problem? 

Ante Fabijanić – Ta stepenica je bila tamo 30-ak godina. Dogodilo se da kada se ta  ulica  

asfaltirala podigla se razina ceste pa je ta prva stepenica ostala niska  te je kao takva 

predstavljala opasnost u voţnji. 

 

       Ante Fabijanić – Obavještavam vas da smo dobili smo 128.000,00 kuna za sanaciju 

krova, takoĊer smo dobili 180.00,00 kuna za ureĊenje javnog  wc-a na naĉin da će se ulazak 

naplaćivati putem ţetona, dobili smo 500.000,00 kuna za ureĊenje biciklistiĉkih staza uz 

vjetrenjaĉe, za projektnu dokumentaciju za Stari grad 1,4 milijuna kuna, završena je izmjera 

svih objekata  na podruĉju Grada Paga  te ćemo imati toĉne podatke o veliĉini svih objekata.  
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Tu izmjeru će u polovici  iznosa sufinancirat Hrvatske vode. U pregovorima smo sa 

mInistarstvom prometa i infrastrukture  u svrhu izrade studije za mol. Ovršili smo gospodina 

Jovića na ime neplaćene koncesije na iznos od 800.000,00 kuna. Ostali sporovi sa 

gospodinom Jovićem su u tijeku. Što se tiĉe hotela Bellevue vjerujem da će se  njegovo 

rušenje uskoro dogoditi, a ako ne mi ćemo to napraviti o trošku vlasnika. 

 

 

    Predsjednik Vijeća zatvorio je rad sjednice zahvalio na suradnji  te svima ĉestitao   

predstojeće blagdane i zaţelio sve najbolje u  Novoj godini. 

 

Dovršeno u  15,15 sati. 
 

KLASA: 026-02/17-01/7 

URBROJ: 2198/24-05/01-18-9 

Pag,  20. prosinca 2018.        

  

                                          GRADSKO VIJEĆE GRADA PAGA 

 

Zapisniĉar                                           Proĉelnica                                        Predsjednik 

Iris Omazić                                       Ureda Grada                                   Gradskog vijeća 

            Sanja Bukša Kustić                          Domagoj Viĉević,v.r. 


